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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor segít rendezni a kormány a MÁV-Aszódi 
lakótelep csatorna- és elektromos hálózatainak felújítását?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Közel harmincéves megoldatlan probléma Ferencvárosban a Gyáli út mentén található MÁV-telep
csatornahálózata és elektromos hálózata. A rendszerváltás után az itt található ingatlanokat a MÁV
eladta a lakóknak, azonban a csatornahálózat a MÁV tulajdonában maradt. Az elmúlt 30 évben több
kísérlet  is  volt  a  lakók,  a  MÁV  és  az  önkormányzat  részéről,  hogy  a  nyolc  utcát  érintő
csatornahálózatra megoldást találjon.  Az itt kialakított csatornaközmű több mint 100 éves. Nem
szabványos  a  kialakítása,  és  az  állapota  annyira  leromlott  mostanra,  hogy  kijelenthető:  szinte
mindennaposak  a  csőtörések  és  az  úttestbeszakadások.  Idén  év  elején  a  körzet  fideszes
képviselőjének  részvételével  egy  munkacsoport  állt  fel  a  Ferencvárosi  Önkormányzatban  a
probléma  megoldására.  A kerület  februári  közmeghallgatásán  megjelentek  a  lakók  és  a  MÁV
képviselői is, és mindegyik fél kifejezte a megoldási szándékot. A Ferencvárosi Önkormányzat a
2023.  évi  költségvetésében  vállalta  a  csatornahálózat  tervezési  költségeit,  azonban  az  előzetes
becslések  alapján  az  elektromos  hálózat  felújításával  együtt  a  kivitelezés  tetemes,  mintegy  1,5
milliárdos költséget jelent, ami nem áll a tulajdonos MÁV rendelkezésére.
 
Tisztelt Miniszter Úr!
 
1. Hogyan tudna a kormány és a MÁV érdemben hozzájárulni ahhoz, hogy az ottlakók számára 30
éve megoldatlan helyzet végre megoldódjon?

2. Mi a kormány álláspontja, terveznek-e a közeljövőben forrást biztosítani a csatornahálózat, az
elektromos hálózat, valamint a közvilágítás felújításhoz?

 



Várom megtisztelő válaszát!
 
Tisztelettel
 
Jámbor András
 országgyűlési képviselő
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